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Geachte heer Heukels,

Op 3 september jl. heeft u ons een aantal technische vragen gesteld die u per brief van B september jl.
nog eens heeft herhaald in de vorm van vragen ex. artikel 36 van het RvO. Beantwoording daarvan
heeft in de commissie- en raadsvergadering plaatsgevonden. Ten overvloede en hoewel de

beantwoording van de door u gestelde vragen inmiddels in een wat ander licht is komen te staan na de

raadsvergaderingen van 5 en 12 november jl., wordt alsnog door middel van deze brief in de

beantwoording voorzien.

Vragen
De eerste vraag aan u is, acht de wethouder zichzelf nog wel geloofwaardig tegenover deze

omwonenden als de wethouder / het college aan de ene kant deze brief stuurt met deze

toezeggingen, voorts aan de commissie g¡steravond mede deelt dat het Blekersveld al een

tijd op de shortlist van het college staat om aangewezen te worden en tegelijkertijd naar
omwonenden en de Commissie verklaard dat in het amendement staat dat het college/de
wethouder volledig vrij en bevoegd bent/is om het Blekersveld aan te wijzen voor tijdelijke
huisvesting? Hoe denkt het College dit vertrouwen te kunnen herstellen' mede nu de

wethouder gisteravond heeft uitgelegd wat zij onder participatie verstaat, waarvan
nadrukkelijk in het amendement is bepaald dat dat moet gaan gebeuren, en daarbij heeft
aangegeven dat dat slechts een informatief - dus eenzijdig - karakter heeft.

Antwoord
In de vergadering van 30 junijl. heeft de gemeenteraad op basis van een door Groen Links en de PvdA

ingediend amendement op het voorstel van ons college van 26 junijl. het volgende besluit genomen:

"Besluit Het voorgestelde besluit te vervangen door:
1. Zo spoedig mogetijk tijdetijke spoedhuisvesting (woonunits) voor statushouders te realiseren
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2. Deze locatie zo lang als nodig/wenselijk beschikbaar te houden voor statushouders en zo mogelijk
ook andere urgent woningzoekenden ;
3' Zo spoedig mogelijk door te gaan met de voorbereiding van Btekersvetd voor definitieve
woningbouw met minimaal 1/3 sociaal;
4. Zo spoedig mogelijk het participatietraject - uitgaande van besluiten 7 en 3 - te (her)starten;
5. Zo spoedig mogelijk afspraken te maken met vluchtelingenwerk en andere organisaties ten behoeve
van begeleiding/inburgering van de statushouders."

Naar aanleiding van dit raadsbesluit heeft het college vervolgens in de vergadering van 17 augustus jl.
besloten de locatie Blekersveld aan te wijzen voor de locatie voor beslispunt 1. Hierover hebben wij de
gemeenteraad bij brief van dezelfde datum (2020002697) geïnformeerd.

Gezien het plan van aanpak dat in februari door uw raad is behandeld en de beraadslagingen die
hierover in raads- en commissieverband de afgelopen maanden hebben plaatsgevonden, achten wij de
locatie Blekersveld thans de meest geschikte locatie. In eerste instantie -bij de behandeling van het
Plan van Aanpak in februari/maart jl.- had het college de voorkeur voor de locaties Zomerzorgerlaan
en WR1 omdat hier anders dan op de locatie Blekersveld geen bodemsaneringswerkzaamheden
behoeven te worden verricht.

De huidige keuze wordt naast inhoud van de beraadslagingen in de raad gedurende de afgelopen
maanden versterkt door beslispunten 2 en 3 uit het bovengenoemde amendement; locatie Blekersveld
is voor langere tijd beschikbaar en in de tussenliggende tijd kan planontwikkeling voor definitieve
woningbouw ingang gezet worden. De ontwikkeling van definitieve woningbouw heeft in Bloemendaal -
zoals u bekend - een langere doorlooptijd.

Het verdere participatie traject als genoemd in punt 4 is inmiddels vormgeven door een
participatieplan dat u reeds afzonderlijk is toegezonden. Een aantal participatiebijeenkomsten heeft
reeds plaatsgevonden. De komende weken hopen wij, met dit plan als basis en in goed overleg met
alle betrokkenen, de uitvoering van bovengenoemde besluitvorming verder vorm te geven terwijl ook
met de uitwerking van bovengenoemd beslispunt 5 inmiddels een aanvang is gemaakt.

Wij gaan er vanuit hiermee te handelen in de lijn van het op 30 juni genomen raadsbesluit en menen
hiermee dan ook de in uw schrijven van begin september gestelde vragen alsnog naar behoren te
hebben beantwoord.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wetho
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